
دادرس: کمیته استیناف رای به برتری
 3 بر صفر پرسپولیس مقابل سپاهان داد

کمیته استیناف فدراسیون فوتبال نظر خودش را درباره 
اعتراض باشگاه سپاهان به رأی کمیته انضباطی اعلام کرد.

اعضای کمیته استیناف فدراسیون فوتبال عصر دیروز 
دوشنبه در محل فدراسیون برای اعلام رأی نهایی دیدار 
سپاهان و پرسپولیس جلسه شور گذاشتند و در پایان این 

جلسه رأی کمیته انضباطی را تأیید کردند.
با اعلام مهدی دادرس، عضو کمیته استیناف اعتراض 
س��پاهان به رأی کمیته انضباطی رد ش��د و نتیجه 3 بر 
صفر این بازی که توسط کمیته انضباطی اعلام شده بود، 
تأیید شد. جریمه 150 میلیونی باشگاه سپاهان هم مورد 

تایید قرار گرفت.
با اعلام دادرس کمیته اس��تیناف رای به ملغی شدن 
محرومیت تماشاگران سپاهان داد و تیم اصفهانی می تواند 

در بازی بعدی از حضور تماشاگران خود بهره ببرد.

مهدی: منتظر اعلام تصمیم ستاد ملی 
مبارزه با کرونا هستیم

سرپرس��ت مسابقات س��ازمان لیگ فوتبال ایران گفت: 
برای شروع مسابقات فوتبال منتظر اعلام تصمیم ستاد ملی 
مبارزه با کرونا هستیم. سهیل مهدی در گفت وگو با سایت 
سازمان لیگ فوتبال ایران، درباره حضورش در جلسه ستاد 
مبارزه با کرونا در ورزش اظهار داشت: جلسه امروز)دوشنبه( 
با موضوع رسیدگی به بحث از سرگیری فعالیت های ورزشی 
در فدراس��یون های مختلف اختصاص داش��ت که بنده به 
نمایندگی از س��ازمان لیگ فوتبال در این نشس��ت حاضر 
شدم. نمایندگانی از فدراسیون های ورزشی دیگر هم در این 

جلسه حضور داشتند.
وی افزود: در این نشس��ت حاضران در جلس��ه بحث از 
سرگیری فعالیت های ورزشی را از جمیع جهات با توجه به 
شرایط موجود بررسی کردند و در نهایت مقرر شد ستاد مقابله 
با کرونا در ورزش در س��ریع ترین زمان ممکن گزارش خود 
را برای اخذ تصمیم نهایی مبنی بر از سرگیری فعالیت های 
ورزشی  به ستاد ملی مبارزه با کرونا ارائه کند و این ستاد در 

این باره تصمیم گیری کرد.

مکرون درس خود را بلد است!
ادامه از صفحه اول 

... »مکرون«، در »تعیین نسبت دقیق« وابستگی کاخ الیزه 
به کاخ سفید بوده است، اگرنه در کلیت ماجرا، جملگی نگاه 
و باور مشترکی داشته اند. فرانسه در طول دهه های گذشته، 
همواره قطعه ای بزرگ از پازل بازی آمریکا در نظام بین الملل 
بوده است. در این میان، سوسیالست ها، محافظه کاران و حتی 
کسانی مانند مکرون که فریبکارانه  شعار »ایجاد مناسبات 
جدید قدرت« در فرانسه را سر می دهند، معتاد به »نوازش  

آمریکا« بوده اند!
سال 2015 میلادی، زمانی که خبر تکان دهنده جاسوسی 
گسترده آمریکا از شهروندان فرانسوی از طریق دسترسی به 
پست الکترونیکی آنها منتشر شد، بسیاری از فرانسوی ها تصور 
می کردند دس��تگاه امنیتی این کشور و دولت وقت )فرانسوا 
اولاند( پاسخ محکمی به واشنگتن خواهد داد اما پس از مدتی، 
شهروندان فرانسوی در کمال ناباوری دریافتند این اطلاعات، 
با اجازه و حتی کمک نهادهای اطلاعاتی فرانس��ه در اختیار 

آژانس امنیت ملی آمریکا و سازمان سیا قرار گرفته است)!(
امروز 5 س��ال از آن ماجرا گذش��ته و ظاهرا فرد دیگری 
به جز »اولاند« بر مسند ریاست جمهوری فرانسه قرار دارد. 
با این حال مکرون نیز از جایگاه خود می ترس��د! او می داند 
حتی اگر بخواهد، نمی تواند پیگیر حقوق اولیه ش��هروندان 
خود باشد. او در چنین شرایطی ترجیح داده است روش های 
بسیار کم هزینه تری را انتخاب کند؛ مانند انکار ماسک دزدی 
آمریکا و لاپوشانی ماجرا تا زمانی که افکار عمومی نسبت به 

موضوع سست شود!
مکرون رس��ما به مردم خود خیانت کرده است چنانکه 
این خیانت از سوی روسای جمهوری پیشین فرانسه نیز در 
مقاطع گوناگون و به انحای گوناگون انجام شده است! مکرون 
قبل از ورود به کاخ الیزه، بخوبی از س��وی نهادهای امنیتی 
کشورش توجیه شده است که کاخ سفید، حکم یک »خط 
قرم��ز نامرئی« را ب��رای او و همراهانش دارد. حتی اگر جان 
هزاران ش��هروند فرانسوی به پای این »خط قرمز نفرت آور« 
قربانی شود، رئیس جمهور یا وزیر خارجه فرانسه حق عبور از 
آن را ندارند. در هر حال، سکوت وقیحانه مکرون در قبال پرونده 
ماسک دزدی آمریکا، نشان داد او نیز مانند سارکوزی و اولاند 
درس »تعظیم در برابر کاخ سفید« را بسیار خوب یاد گرفته 
است! این  ماجرا، در آینده و فارغ از اینکه کاخ سفید و کاخ الیزه 
توسط چه کسانی فتح شود، به قوت خود باقی خواهد ماند. 

اخبار

ورزشی

یادداشت
مربی تیم ملی کشتی آزاد می گوید کادر فنی پاسخگوی نتایج 
خواهد بود و بهتری��ن نفرات را برای تیم ملی انتخاب می کند. 
ابراهیم مهربان درباره شرایط کشتی گیران و پیگیری تمرینات شان 
 اظهار داشت: تمرینات را بیشتر به صورت مجازی زیر نظر داریم.

در پیام رس��ان ها با ه��م در ارتباطیم 
و  تمرین��ات را مرور می کنیم. وی در 
رابطه با شرایط حسن یزدانی و علیرضا 
کریمی عنوان کرد: حسن دوران نقاهت 
و بازپروری را بخوبی پشت سر گذاشته 
و تمرینات تخصصی اش را شروع کرده 
است. به دلیل شیوع ویروس کرونا به 

جویبار رفته و آنجا تمریناتش را پیگیری می کند. با هم در تماس 
هستیم و تمریناتش را زیر نظر داریم. درباره علیرضا کریمی هم با 
برگزاری کمیسیون پزشکی تصمیم گرفته شد پایش را جراحی 
کند. امیدوارم بعد از دوران نقاهت و فیزیوتراپی بزودی به تشک 
کش��تی بازگردد. وی با اشاره به شرایط خاص کریمی افزود: 2 
برنامه مجزا برای کریمی اتفاق افتاد. اگر المپیک در همان زمان 
قبلی برگزار می شد، طبیعتاً با جراحی ای که روی پایش انجام 
می داد به المپیک نمی رسید. با توجه به تعویق یک ساله المپیک 

صلاح دیده شد جراحی شود و امیدواریم به المپیک برسد. وی 
درباره تقابل سنگین وزن ها برای حضور در تیم ملی عنوان کرد: 
 سنگین وزن ها به لحاظ اخلاقی سلامت هستند و بحث پیشکسوت 
را رعایت می کنند و می دانم هیچ کدام اهل حاشیه سازی نیستند. 
مهربان در رابطه با مدت زمان زیادی که 
تا المپیک مانده و حفظ شرایط آمادگی 
کش��تی گیران به فارس تأکید کرد:  در 
این وقفه یک ساله نحوه تمرینات باید 
تغییر کند. با هماهنگی مربیان می توان 
برنامه ری��زی انجام داد که بدن ها آماده 
ش��ود. نیاز نیست تمام این مدت را در 
اوج آمادگی قرار داش��ته باشند، با نزدیک شدن به مسابقات با 
برنامه فدراسیون خودشان را آماده می کنند. مربی تیم ملی درباره 
برگزاری چرخه انتخابی گفت: من هم در همین حد می دانم که 
قرار است یک چرخه انتخابی برگزار شود. کادر فنی بهترین نفرات 
را انتخاب می کند و با توجه به خرد جمعی، بهترین تصمیمات را 
می گیرد. کادر فنی پاسخگوی نتایج کسب شده است. سرمربی 
درباره این چرخه حتما صحبت می کند. سعی می شود کادر فنی 

با کمترین اشتباه تیم را انتخاب و روانه المپیک کند.

وزیر ورزش و جوانان با انتشار بیانیه ای روی تلگرام این 
وزارتخانه از انتقال قطعی س��ند کمپ حجازی به باش��گاه 
اس��تقلال خبر داد. در ش��رایطی که بحث واگذاری س��ند 
کمپ حجازی به اس��تقلال با واکنش های مدیران س��ابق 

این باش��گاه مواجه شده و افرادی 
مثل واعظ آشتیانی این وعده ها را 
بی مطالع��ه ارزیابی کرده و با توجه 
ب��ه موضوع معارض این مس��أله را 
غیرعملی می دانستند، وزیر ورزش 
دی��روز اعلام کرد کمپ حجازی به 
باشگاه استقلال واگذار خواهد شد. 

این خروجی جلسه روز گذشته مسعود سلطانی فر با رئیس 
س��ازمان خصوصی س��ازی بوده اس��ت و با توجه به اینکه 
استقلال و پرسپولیس هر دو درگیر بدهی های زیادی هستند 
واگ��ذاری اماکنی مثل کمپ حجازی باعث می ش��ود آنها 
شرایط بهتری در بورس پیدا کنند. سلطانی فر به اداره کل 
ورزش و جوانان اس��تان تهران دستور داده فرآیند واگذاری 
سند کمپ به استقلال را تسریع کرده تا این پروسه هرچه 
زودتر نهایی و عملیاتی شود. سعادتمند، مدیرعامل استقلال 

چندی پیش اعلام کرده بود تا ۶ ماه آینده موضوع مالکیت 
کمپ ناصر حجازی از سوی او به نتیجه خواهد رسید و او 
با یک سند تک برگ در برنامه فوتبال برتر حاضر می شود و 
واگذاری این مجموعه به باش��گاه استقلال را جشن خواهد 
گرفت. علی فتح الله زاده، مدیر عامل 
سابق استقلال ارزش این مجموعه 
را ت��ا هزار میلی��ارد تخمین زد که 
مشخص نیست تا چه حد به واقعیت 
نزدیک باشد اما در هر صورت با توجه 
به قرارگی��ری این کمپ در منطقه 
مناسبی از غرب تهران این واگذاری 
ارزش فوق العاده ای برای باش��گاه اس��تقلال خواهد داشت. 
اگر این مسأله به نتیجه برسد باید دنبال راهی برای تجهیز 
زمین چمن این کمپ بود یا همان طور که برخی از مدیران 
استقلال در ذهن داشتند این زمین را با قطعات بزرگ تری از  
زمین در تهران معاوضه کنند و در آنجا یک عملیات عمرانی 
جدید و ساخت یک استادیوم و کمپ باشگاه استقلال اتفاق 
بیفتد. اگر این اتفاق نهایی شود کار مثبتی در دوران حضور 

مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان خواهد بود.

المپیک به تعویق نمی افتاد، کریمی به توکیو نمی رسید

مربیتیمملیکشتیآزاد:ازچرخهانتخابیبیخبرم
کمپ حجازی با دستور وزیر به باشگاه فوتبال استقلال تعلق می گیرد

حقبهحقدارمیرسد

نامه بازیکنان استقلال خطاب به وزیر ورزش
بازیکنان تیم فوتبال استقلال تهران با انتشار نامه ای مشترک در فضای مجازی خطاب به وزیر ورزش، مطالبات خود را بیان کردند. این 
بازیکنان با انتشار بیانیه ای مشترک در فضای مجازی خطاب به وزیر ورزش، به توضیح مطالبات خود پرداختند و از عملکرد مدیریت 
استقلال انتقاد کردند. آنها در این بیانیه خواهان توجه وزارت ورزش به وضعیت مدیریتی باشگاه استقلال شدند.

رئیس فدراسیون جودو اعتقاد دارد شرایط 
جدیدی در مس��یر پرونده ایران در دادگاه 
CAS به وجود آمده که در تلاش��یم با هماهنگی مس��ؤولان با 

دست پر در جلسه دادگاه شرکت کنیم.
آرش میراسماعیلی به لوایح جدید در پرونده تعلیق جودوی 
ایران از س��وی دادگاه بین المللی ورزش اشاره کرد و گفت: بعد 
از آنکه هر دو طرف پرونده به دلیل ش��رایط خاص دنیا در پی 
شیوع بیماری کرونا درخواست تعویق جلسه دادگاه را داشتند، 
CAS با آن موافقت کرد و تاکنون تاریخ جدیدی تعیین نشده 
اس��ت و با ادامه روند فعلی فکر نمی کنم حداقل تا 2 ماه آینده 

این جلسه برگزار شود.
وی درب��اره لوایح ارس��الی از س��وی دادگاه حکمیت ورزش 
گفت: روز یکشنبه لوایح و مستندات پرونده ارسال شد که کار را 
برای ما سخت تر کرده است. ما متوجه شدیم برخی کشورهای 

دیگ��ر نیز ب��ه همین دلیل 
مش��کلاتی را داشته اند که 
تونس همچنان با آن درگیر 
است و امارات پس از توافق با 
IJF مجوز حضور در برنامه ها 
را گرفته است. ولی شرایط ما 
متفاوت اس��ت و نمی توانیم 
بدون س��ند و م��درک وارد 

جلسه شویم.
فدراسیون جودو  رئیس 

 ادامه داد: متأس��فانه سمت و س��وی این پرونده از ورزش خارج 
شده، چرا که به مسائلی در لوایح جدید اشاره شده که به هیچ 
عنوان ارتباطی به موضوع ندارد. وکلای این نهاد بین المللی به 
مواردی اش��اره کرده اند که دخالت در امور یک کشور محسوب 

می ش��ود. اش��اره به برخی 
مس��ائل اجتماع��ی در یک 
پرونده ورزشی جای تعجب 
دارد و ب��ه صراحت دخالت 
در امور کشور است و برای ما 

قابل قبول نخواهد بود.
میراسماعیلی با اشاره به 
ش��رایط خاص ای��ن پرونده 
اظهار داشت: پرونده تعلیق 
ج��ودو اکنون فراتر از ورزش 
اس��ت. روند پرونده را به اط��لاع صالحی امیری و دکتر علی نژاد 
رسانده ام و قرار شده است بزودی در جلسه ای مشترک موضوع 
بررس��ی و تصمیمات لازم اتخاذ شود. هیأت خوبی برای دفاع از 
حقانیت جودوی ایران شکل گرفته و کارهای خوبی در این رابطه 

انجام و لوایح خوبی آماده شده ولی واقعاً کار سخت است. طرف 
مقابل حتی از 3 ایرانی به عنوان شاهد در پرونده استفاده کرده است.
وی ادامه داد: جدای از روند قانونی جلسه، در حال رایزنی با 
مسؤولان فدراسیون جهانی هستیم. بعد از رایزنی هایی که مدتی 
قبل در لوزان سوییس توسط آقایان سلطانی فر و صالحی فر انجام 
شد، ما نیز در همین راستا کارهایی انجام داده ایم که امیدواریم 

با روند مثبت دنبال شده و به نتیجه برسد.
رئیس فدراسیون جودو در پایان به جلسه با سرمربیان تیم های 
ملی هم اش��اره کرد و گفت: با توجه به شرایط پیش آمده برای 
جهان و احتمال ادامه این روند تا 2 ماه آینده، از مربیان خواستیم 
برنامه های خود را ارائه کنند و ان شاءالله اگر ستاد مبارزه با کرونا در 
ورزش اجازه داد، با شروع اردوها بتوانیم این چند ماه بی تمرینی 
را جبران کنیم. در این مدت هم مربیان از طریق فضای مجازی 

تمرینات خانگی جودوکاران را رصد می کردند.

میراسماعیلی: لوایح جدید کار جودوی ایران را سخت کرد

پروندهتعلیقفراترازورزشاست
رزمی

این از خوش شانسی تیم ملی فوتبال کشورمان است که حالا 
ه��ر دو مهاجم جوان ما را تیم های بزرگ اروپایی می خواهند. 
س��ردار آزمون و مهدی طارمی سن بالایی ندارند و به واسطه 
درخشش در تیم ملی و همچنین تیم های باشگاهی شان، حالا 

مشتری های دست به نقدی دارند. 
آزمون و طارمی 2 مهاجم تیم ملی فوتبال ایران پیشنهادات 
قابل توجهی از تیم های مطرح اروپایی دریافت کرده اند و فصل 
نقل و انتقالات تابس��تانی برای این دو لژیونر ایران داغ خواهد 
بود. س��ردار آزمون مهاجم 25 س��اله فوتبال ایران سال 13۹1 
بود که ترجیح داد فوتبالش را خارج از کشور ادامه دهد و برای 
همین راهی تیم روبین کازان روسیه شد. آزمون از همان ابتدای 
حضورش در فوتبال روسیه بازیکن بااستعداد و آینده داری نشان 
داد و بعد از بازی های خوب در روبین کازان و س��پس انتقال به 
روستوف توانست توانایی هایش را بیشتر ثابت کند؛ بویژه بعد از 
درخشش در لیگ قهرمانان اروپا با پیراهن روستوف. این مهاجم 
بازگشت کوتاه مدتی به تیم روبین کازان داشت و سپس در نقل 
و انتقالات زمستانی سال 201۹ با مبلغ 12 میلیون یورو به تیم 
زنیت سنت پترزبورگ منتقل شد. حضور آزمون در زنیت و تداوم 
درخشش و گلزنی های وی باعث شد نگاه تیم های بزرگ تر قاره 
اروپا به این بازیکن دقیق تر و پیشنهادات بیشتری به سمت آزمون 
سرازیر شود. آزمون در حال حاضر چند مشتری بزرگ دارد که 

یکی از آنها ناپولی ایتالیاست. مذاکره این باشگاه با زنیت برای به 
خدمت گرفتن آزمون مدت هاست ادامه دارد اما زنیت مبلغ 35 
میلیون یورو را برای فروش آزمون مطرح کرده که مانع بزرگی 
پیش پای ناپولی است. از سوی دیگر رسانه های ایتالیا و انگلیس 
از پیشنهاد سایر تیم ها از جمله اورتون، لسترسیتی و وستهام 
 »estadiodeportivo« به آزمون خبر داده اند. حتی نشریه
اس��پانیا چن��دی پیش جلد خ��ود را با عکس و تیت��ر آزمون 
بس��ت و از علاقه 2 باشگاه سویا و اتلتیکو مادرید اسپانیا برای 
 جذب این بازیکن پرده برداش��ت. نام آزمون در گزارش سایت
»eldesmarque« اس��پانیا هم در کنار »ادینسون کاوانی« 
مهاجم پاری سن ژرمن و »الکساندر لاکازت« یکی از گران ترین 
خریدهای باشگاه آرسنال برای حضور در تیم اتلتیکو به جای 
»دیگو کاستا« آمده است. علاوه بر این، دیروز هم »کالچوناپولی« 
ایتالیا اعلام کرد آزمون به تیم آرسنال انگلیس پیشنهاد شده است.

طارمی هم روی بورس ■
دیگ��ر بازیکن ایرانی روی بورس این روزها در فوتبال اروپا 
مهدی طارمی اس��ت. طارمی که زوج زهرداری را با آزمون در 
خط حمله تیم ملی ایران طی چند سال اخیر ساخته است، 
ای��ن فصل به تیم نه چندان مطرح ریوآوه پرتغال رفت، با این 
ح��ال برای جلب توجه تیم های بزرگ پرتغال به زمان زیادی 
نیاز نداشت. شم بالای گلزنی طارمی و توانایی اش در گرفتن 

پنالتی باعث ش��د این بازیکن ایرانی حتی در نقل و انتقالات 
زمستانی- بعد از گذشت کمتر از ۶ ماه در ریوآوه- با پیشنهاد 
سایر باشگاه ها مواجه شود و اگر شرط مالی بالای ریوآوه نبود، 
شاید طارمی همین الان به تیم دیگری از پرتغال و حتی لیگ 
فرانسه منتقل شده بود. در روزهای کرونایی که فوتبال تقریبا 
در تمام کشورها تعطیل است، باشگاه های بزرگ اروپا در حال 
تدارک تیم خود برای فصل آینده هستند و کارهای مقدماتی 
برای نقل و انتقالات و خرید نفرات جدید را در دس��ت اقدام 
دارند. درست در همین روزها نام طارمی دوباره در پرتغال بر 
سر زبان ها افتاده و از اسپورتینگ لیسبون و پورتو به عنوان 2 
باش��گاه علاقه مند به جذب این مهاجم یاد شده است. حتی 
روزنامه معتبر »رکورد« پرتغال هم چندی قبل جلد خود را با 
عکس و تیتری از مهدی طارمی منتشر کرد و از تداوم علاقه 
باشگاه اسپورتینگ برای جذب این مهاجم ایرانی خبر داد. در 
صورتی که اتفاق خاصی رخ ندهد، باید منتظر روزهای داغ و 
جذاب تابستانی برای دو مهاجم فوتبال ایران باشیم. با مبلغی 
که باشگاه زنیت برای فروش آزمون تعیین کرده، وی در صورت 
انتقال به تیمی دیگر به گران ترین بازیکن تاریخ فوتبال ایران 
تبدیل می شود. طارمی هم در صورت فروش از سوی باشگاه 
ریوآوه به یکی از بازیکنان ایران تبدیل می شود که خیلی سریع 

پله های پیشرفت را در فوتبال اروپا طی کرده است.

تیم های بزرگ اروپایی به دنبال سردار آزمون و مهدی طارمی، مهاجمان فوتبال ایران 

خوشبهحالتیمملی

سه شنبه 9 اردیبهشت 1399
وطن امروز     شماره 2913

رقابتلاتزیوباناپولیبرایجذبآزمون
یک س�ایت ایتالیایی جزئیاتی از تلاش باشگاه لاتزیو 
در رقاب�ت با باش�گاه ناپول�ی برای جذب س�ردار آزمون 

منتشر کرد.
س�ایت »areanapoli« ایتالیا در گزارشی به آخرین 
وضعیت س�ردار آزمون، مهاجم ایرانی تیم فوتبال زنیت 
روس�یه پرداخت و جزئیاتی از تلاش 2 باش�گاه ناپولی و 

لاتزیوی ایتالیا برای جذب این بازیکن منتشر کرد.
این س�ایت نوشت: »لاتزیو س�ردار آزمون را زیر نظر 
دارد. این باش�گاه علاقه دارد مهاجم تیم زنیت روسیه را 
که در حال حاضر مدنظر تیم ناپولی و چند تیم از انگلیس 

است جذب کند.
ایگلی تاره، مدیر ورزش�ی باش�گاه لاتزیو در صورت 
خداحافظی فیلیپه کایس�دو )بازیکن اک�وادوری لاتزیو( 
درباره جذب بازیکن س�ابق روبی�ن کازان )آزمون( اقدام 
می کند. بازیکن اکوادوری عملکرد خوبی در لاتزیو دارد اما 
احتمالا به فوتبال آسیا منتقل خواهد شد. اگر کایسدو در 
لاتزیو بماند سیمونه اینزاگی )سرمربی لاتزیو( دنبال مهاجم 
دیگری می رود تا خط حمله عملکرد بهتری داشته باشد.

از نظر ایگلی تاره، آزمون آلترناتیو جذب اولیویه ژیرو 
بازیکن فرانس�وی چلسی خواهد بود که مشکلاتی برای 

جذب وی وجود دارد.
درباره تیم ناپولی، بازیکن ایرانی همچنان در صدر لیست 
خرید جیونتولی )مدیر ورزشی ناپولی( قرار دارد که هنوز 
نتوانسته با باشگاه زنیت توافق کند، زیرا منتظر مشخص 
ش�دن وضعیت میلیک و ماندن یا جدایی این بازیکن از 
ناپولی است. در نهایت اگر قرارداد مرتنس هم تمدید نشود، 

ناپولی برای جذب یوویچ از رئال مادرید تمرکز می کند.


